
Вітаю! 
Мені приємно, що Ви цікавитесь тим, як змінився Хмельницький за минулий рік. Однаково радий 
бачити на цій сторінці і мешканців міста, і тих, хто зараз далеко, але стежить за його життям, а 
також жителів інших міст, які спостерігають за розвитком Хмельницького. 
Другий рік моєї роботи на посаді міського голови був динамічним та сповненим реалізації нових 
ідей. Чи змінилося моє ставлення до роботи, порівняно із першим роком в кріслі мера? 
Однозначно – ні. Моя команда, пройшовши через етап становлення та "притирання" один до 
одного, запрацювала більш злагоджено. Велику увагу приділяємо освіті та вивченню успішного 
досвіду: керівники структурних підрозділів та комунальних підприємств відвідують навчальні 
семінари, стажуються закордоном. 
До нас частіше почали звертатися мешканці міста. Розцінюю це як збільшення довіри.  
Приємно, що за рік вдалося реалізувати майже все заплановане. А те, що через об'єктивні 
причини зробити не змогли, обов'язково втілимо в життя в році прийдешньому. 
Перед вами – мій звіт за другий рік роботи на посаді. Приймається конструктивна критика, 
зауваження та поради. 
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